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Zápisnica z Riadnej Konferencie Slovenskej plaveckej federácie  

č. SPF/2025/K/Z1  
v termíne 28.04.2025 hybridnou formou (online alebo prezenčne s vlastným 

elektronickým zariadením pre výkon hlasovania) v Kongresovej sále Hotela NH 
Bratislava Gate One v Bratislave, Ambrušova 7, s termínom začiatku o 09.00 

hod. (prezentácia od 08.15 hod.) 
 

Prítomní/Neprítomní: Delegáti podľa prezenčnej listiny a 
z aplikácie hlasovania /príloha č.1 
a č.2/, ktorej originál je uložený na 
Sekretariáte SPF 
 
Hostia podľa prezenčnej listiny  
/zamestnanci sekretariátu a iní  príloha 
č.3/, ktorej originál je uložený na 
Sekretariáte SPF 

Navrhovaný program Konferencie SPF:  
  

1.     Príchod delegátov a hostí – prezentácia osobne účastných delegátov a overenie prítomnosti delegátov 
prítomných online 

2.       Otvorenie rokovania Konferencie SPF 
3.       Skúška hlasovacieho zariadenia 
4.       Schválenie pracovných komisií Konferencie  
5. Ocenenie jubilantov + pamiatka významným zosnulým členom SPF za rok 2024-25 
6.       Správa mandátovej komisie (zoznam členov a ich náhradníkov k 30.03.2025) 
7. Schválenie Rokovacieho poriadku riadnej Konferencie dňa 28.4.2025 
8.       Schválenie programu Konferencie SPF 
9.  Schválenie čerpania rozpočtu SPF  za rok 2024  
10.   Schválenie Rozpočtu SPF na rok 2025 
11.     Poverenie členov Rady na ďalšie úpravy v rozpočte na rok 2025 
12.  Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o hospodárení SPF za rok 2024 a Správa 

nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF za rok 2024 a spoločnosti Slovenská plavecká 
marketingová, s.r.o a Dodatok správy nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy  s 
účtovnou závierkou SPF za rok 2024 

13. Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej Konferencie 
14. Správa Kontrolóra SPF za predchádzajúce obdobie 
15.    Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za predchádzajúce obdobie 

a. Disciplinárna komisia SPF 

b. Odvolacia komisia SPF 

c. Rozhodovacia rada SPF 
16.    Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF -  predseda  
17.   Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF -  podpredseda 
18.   Doplňujúce voľby člena Odvolacej  komisie SPF -  predseda 
19.   Koncepcia SPF pre rekonštrukciu a výstavbu plaveckých bazénov na Slovensku roky 2025-30 
20.   Vylúčenie riadnych členov SPF 
21.   Prijatie pridružených členov SPF 
22.   Diskusia 
23.   Záver 
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Bod č. 1 - Príchod delegátov a hostí - prezentácia 
 
Prezident SPF p. Šulek: Privítal delegátov konferencie a upozornil, že z nej bude vyhotovený zvukovo-obrazový 
záznam. Pokiaľ bude delegát chcieť rozprávať, učiní tak cez mikrofón, ak je tu v sále resp. dostane slovo cez 
zdvihnutú ruku, ktorú použije v aplikácii Zoom. Upozornenie, že aplikácia Zoom bude slúžiť len na prihlásenie sa 
do diskusie(prednostne delegáti v sále v poradí podľa prihlásenia, následne delegáti cez Zoom) alebo k nejakému 
bodu programu. Chat bude slúžiť výlučne na hlásenie technických problémov, nie na diskusiu.  
 
Návrh na zmeny a doplnenia programu Konferencie musí byť vykonaný odovzdaním písomného návrhu na 
predsednícky stôl najneskôr pred otvorením Konferencie podľa článku VI. ods. 8 rokovacieho poriadku.  
 
Prezident požiadal, aby sa delegáti vyjadrovali  stručne a zrozumiteľne a pripojil (info o časovom limite na 
diskusiu 5 minút/delegát, možnosti následne odobrať slovo či o udelení slova, až vtedy, keď  ostatní prihlásení 
delegáti mali možnosť vystúpiť a opakované vystúpenie považujeme za  účelné).  
 
__________________________________________________________________________________________ 
 

 
Bod č. 2 - Otvorenie rokovania konferencie SPF 

 
Predsedajúci p. Šulek: Rokovanie Riadnej Konferencie SPF (ďalej aj len “Konferencia”) otvoril prezident SPF Ivan 
Šulek a privítal všetkých prítomných členov SPF, ktorí sú delegátmi Konferencie. Prezident SPF skonštatoval, že 
Konferencia bola zvolaná v súlade so Stanovami SPF a sú splnené všetky podmienky pre jej rokovanie.  
 
Prezident predstavil ešte osoby za predsedníckym stolom, p. Veronika Strapeková viceprezidentka pre 
synchronizované plávanie, Štefan Šmihuľa, viceprezident pre vodné pólo, vpravo  pán R. Meliš, kontrolór SPF, 
ostatní členovia Rady sú prihlásení online.  
 
Zároveň informoval, že na dnešnej Konferencii je prítomná aj zástupkyňa ministerstva, podpredsedníčka Rady 
ministra pre šport -Ivana Lange, ktorá je zároveň aj poradcom prezidenta European Aquatics. Taktiež privítal aj 
p. Martinu Moravcovú Valko (online) ako členka technickej komisie World Aquatics a členka Rady SPF za 
športovcov i online pripojených členov Rady:  prvú viceprezidentku SPF p. Dagmar Krausovú, viceprezidenta pre 
plávanie p. Júliusa Gálisa,  viceprezidentku pre diaľkové plávanie p. Mirku Dubčákovú, členku Rady SPF pre 
legislatívu a právo p. prof. Luciu Mokrú, a členku Rady SPF pre ekonomiku p. Ľubu Pšenkovú.  
__________________________________________________________________________________________  
 
 

Bod č. 3 - Skúška hlasovacieho zariadenia a úvodná prezentácia delegátov 
 
Predsedajúci požiadal obsluhu administrátora hlasovacieho zariadenia, aby vykonal skúšku hlasovacieho 
zariadenia a ozrejmil delegátom spôsob hlasovania.  
 
Predsedajúci skonštatoval, že podľa oficiálnych údajov hlasovacej aplikácie je k aktuálnemu času prítomných na 
Konferencii 74 delegátov (250 hlasov), z toho 29 je prítomných prezenčne. Predsedajúci upozornil na čl. II bod 
13 - Rokovacieho poriadku SPF (ktorý sa bude schvaľovať).  
 
V prípade zasadnutia Konferencie prostredníctvom videokonferencie alebo iných prostriedkov informačnej a 
komunikačnej technológie alebo tzv. hybridnou formou sa na účely posúdenia uznášaniaschopnosti Konferencie 
(čl. 33 ods. 1 Stanov SPF) považuje delegát účastný prostredníctvom videokonferencie alebo iných prostriedkov 
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informačnej a komunikačnej technológie za prítomného, pokiaľ je preukázateľne prihlásený (autentifikovaný) 
v príslušnej elektronickej hlasovacej aplikácii, ku ktorej dostal príslušné autentifikačné prvky pred zasadnutím 
Konferencie. 
 
Ustanovenia tohto Rokovacieho poriadku sa použijú primerane tak, aby zodpovedali rozumnému usporiadaniu 
veci a aby rokovanie Konferencie nebolo nedôvodne obmedzované a zároveň aby boli zachované rovnaké práva 
delegátov.  
 
Prvá úvodná testovacia otázka o počasí pre delegátov Konferencie. Prostredníctvom hlasovacej aplikácie je na 
Konferencii prítomných  81 delegátov (počet hlasov 268). Výsledok skúšobného hlasovania je nasledovný:  
Počet hlasujúcich delegátov: 71 
Počet nehlasujúcich delegátov: 10 
Počet hlasov “Za”: 210 
Počet hlasov “Proti”: 19 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 6 
 
Predsedajúci p. Šulek:  Ak má niekto technický problém so svojím hlasovacím zariadením, nech kontaktuje 
telefonicky svoj kontakt na Sekretariáte alebo v chate v Zoome resp. napíšte mail na kunikova@swimmsvk.sk.  
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Informoval, že hlasovacie zariadenie môže byť použité na účely vykonania voľby a na 
hlasovanie na konferencii. Pred jednotlivými hlasovaniami sa nebude robiť prezentácia, za prezentovaných 
účastníkov účastných na konferencii sa považujú tí, ktorí sú prihlásení v hlasovacej aplikácii.  
 
Delegát ORCAS p. Chlípala:  Chcel upozorniť na znenie článku 11 ods. 4.- Pred každým hlasovaním mandátová 
komisia kontroluje uznášaniaschopnosť konferencie a zapisuje počet prítomných delegátov do svojej správy, 
takže... bolo by dobré, aby sme išli v súlade s týmto ustanovením. 
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Technicky vidíme počet prihlásených ľudí v hlasovacej aplikácii, preto platí, že ten, kto 
sa odhlási z hlasovacej aplikácie, akoby odišiel z konferencie (tak isto ako keď delegát prítomný prezenčne, 
opustí miestnosť). Je potrebné predchádzať tomu, čo minulý rok, že delegáti boli prihlásení, ale sa neprezentovali 
a to opakovane. Nedá sa žiaľ vyhnúť tomu technicky bojkotovať hlasovanie tým, že sa osoby neprezentujú.  
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 4 - Schválenie pracovných komisií Konferencie  
 
Predsedajúci p. Šulek: Rada SPF po preverení vôle prijatia funkcií schválila na svojom poslednom zasadnutí  
zloženie mandátovej a súčasne návrhovej komisie, skrutátorov, zapisovateľa Konferencie a overovateľov 
Zápisnice z Konferencie v znení uznesenia a požiadal navrhovaného predsedu Mandátovej komisie p. Mareka 
Gálisa o zistenie stavu uznášaniaschopnosti Konferencie.  
 
Mandátová komisia konštatovala, že v tom čase je prítomných v hlasovacej aplikácii spolu 80 delegátov s počtom 
hlasov 265, takže možno konštatovať, že Konferencia je uznášaniaschopná.  
 
Pre schválenie uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov prítomných delegátov.  
 
Po overení u administrátora hlasovania, je aktuálne v hlasovacej aplikácii 80 prihlásených delegátov. Poprosím 
tých, ktorí sa nechcú zúčastniť, nechcú hlasovať, aby sa odhlásili z aplikácie, inak máme za to, že je 80 delegátov 
v aplikácii prezentovaných/prítomných.  
 

SPF/2025/K/Z1/U1 
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Konferencia SPF schvaľuje pracovné komisie v nasledovnom zložení: 
 
Mandátová komisia delegáti: 
Marek Gális (PITOP) - predseda    
Miroslav Soško (MAPU) - člen 
Peter Hadidom (KPSNV) - člen   
 
Návrhová komisia delegáti: 
Marek Gális (PITOP) - predseda    
Miroslav Soško (MAPU) - člen 
Peter Hadidom (KPSNV) - člen   
 
Skrutátori - pracovníci sekretariátu SPF:  
Róbert Košťal 
Róbert Prelovský 
Miroslav Gogola  

Patrik Pavelka  

Bianca Grznárová 

Monika Thuringerová 

 
Zapisovateľ:  
Martina Kuniková, asistent – Zuzana Košťálová 
 
Overovatelia: 
Andrea Nováková (HOZKE), Martina Žeňuchová (ŠKPKE) 
 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 81 
Počet hlasov prítomných delegátov: 268  
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 9 
Počet hlasov “Za”: 231 
Počet hlasov “Proti”: 3 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 2 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ 
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 

_________________________________________________________________________________________ 

 
 

Bod č. 5 - Ocenenie jubilantov + pamiatka významným zosnulým členom SPF za 
rok 2024-2025 
 
Predsedajúci p. Šulek: Dovolím si požiadať PR manažéra SPF pána Patrika Pavelku, aby sa ujal slova, nakoľko 
budeme oceňovať jubilantov, ktorí dovŕšili okrúhly vek  od poslednej riadnej Konferencie 2024 po súčasnú.  
 
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/jubilea-a-ti-ktori-nas-opustili-2025.pdf 

________________________________________________________________ 
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Bod č. 6 - Správa mandátovej komisie (príloha č. 4 Zápisnice z Konferencie SPF) 
 
Predseda mandátovej komisie potvrdil počty delegátov k momentu prednesenia správy nasledovne:  
 
Počet prítomných je 84 z celkového počtu 137. 
Počet hlasov prítomných delegátov je 276 hlasov.  
Z toho fyzicky prítomných delegátov: 30 
Na schválenie uznesenia nadpolovičnou väčšinou hlasov prítomných delegátov bude potrebných aspoň 139 
hlasov.  
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 7 - Schválenie Rokovacieho poriadku riadnej Konferencie SPF  
 
Predsedajúci p. Šulek: Predkladáme Vám na schválenie Rokovací poriadok hybridnej Konferencie konanej dňa 
28.4.2025. Ako už bolo uvedené, z dôvodu konania hybridnej formy Konferencie, do Rokovacieho poriadku bolo 
doplnené ustanovenie, že: 
 
V prípade zasadnutia Konferencie prostredníctvom videokonferencie alebo iných prostriedkov informačnej a 
komunikačnej technológie alebo tzv. hybridnou formou sa na účely posúdenia uznášaniaschopnosti Konferencie 
(čl. 33 ods. 1 Stanov SPF) považuje delegát účastný prostredníctvom videokonferencie alebo iných prostriedkov 
informačnej a komunikačnej technológie za prítomného, pokiaľ je preukázateľne prihlásený (autentifikovaný) 
v príslušnej elektronickej hlasovacej aplikácii, ku ktorej dostal príslušné autentifikačné prvky pred zasadnutím 
Konferencie.  
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/03/rokovaci-poriadok-27032025-rm-1.pdf 
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Nie je jasný nápočet hlasov, pretože hlas by mal mať aj zástupca športovcov, má 
však nulu, aby nedošlo k problémom, lebo zástupca športovcov má právo hlasovať(vplyv na počet hlasov).  
 
Predsedajúci p. Šulek: Zástupca športovcov poslal vzdanie sa, to znamená, a keďže sa do konania konferencie 
neprihlásil žiadny zástupca (nie ako delegát na tejto konferencii s právom hlasovať), čiže je o jednu osobu menej.  
 
Delegát STUAS p. Žáková: Kedy a akou formou bol zverejnený ten návrh rokovacieho poriadku, nakoľko neprišiel 
delegátke emailom,  ani informácia o tom, že bol zverejnený, ani link, ani konkrétny dokument.  
 
Predsedajúci p. Šulek: Vychádzali sme z rokovacieho poriadku, ktorý bol schválený už aj pred dvoma rokmi. On 
bol len zverejnený na webovej stránke, tam je.  
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Podľa mňa nemožno rokovať o bodoch, ktoré neboli zo zákona ani v zmysle našich 
stanov, zaslané a zverejnené 7 dní vopred.  Ak nebol zverejnený ani zaslaný tento bod, nemôžeme ho 
prerokovávať a zároveň nie ešte pred schválením programu a budeme sa musieť riadiť rokovacím poriadkom, 
ktorý bol predtým. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Tento rokovací poriadok bol zverejnený a v podstate platí, pokiaľ nebol zrušený ten 
rokovací poriadok na predchádzajúcej konferencii. 
 
Ten rokovací poriadok bol a je zverejnený na webovom sídle (jedinou zmenou je, že vidíme už pri hlasovaní aj 
počet tých delegátov, ktorí sú prihlásení na hlasovacej aplikácii). Na predchádzajúcich konferenciách sa 
neschvaľoval rokovací poriadok len jednej konferencie, ale schvaľovali sa rokovací poriadok pre všetky 
konferencie.  
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Delegát ORCAS p. Chlípala: Poprosil o vysvetlenie, ako sa môže rokovať o schválení rokovacieho poriadku 
predtým, ako sa schváli program konferencie (má to byť naopak, takže to poradie nesedí). 
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Najskôr schválime rokovací poriadok pred schválením programu konferencie. Technicky  
je zabezpečené, že vidíme počet ľudí v hlasovacej aplikácii, ktorí sa na tieto účely budú považovať za prítomných 
na tejto konferencii. 
 
Delegát ORCAS p. Chlípala: A schvaľujeme ho v rámci akého právneho základu, keď nemáme schválený program 
konferencie, na základe čoho ho ideme schváliť? 
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Schválime ho tu tak, ako sme schválili aj mandátové komisie a ostatné body programu 
ešte pred schválením programu. 
 
Delegát ORCAS p. Chlípala: Ale on upravuje pravidlá pre konferenciu a je súčasťou zmien, ktoré majú byť 
v programe. Toto je klasický bod programu, tak my ho nemôžeme predsa len tak na základe ničoho sa 
rozhodnúť... 
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Ten rokovací poriadok bol pripravený a zverejnený 28.3:, následne niekoľko 
upozornení/emailov išlo všetkým delegátom o doplnených bodoch programu a tak ďalej a vždy sa odkazovalo 
na stránku, kde boli a sú zverejnené tie podklady, takže ten dokument bol prístupný delegátom. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Pristúpime k hlasovaniu o rokovacom poriadku a poprosím zverejniť uznesenie. 
 

SPF/2025/K/Z1/U2 

Konferencia SPF schvaľuje Rokovací poriadok riadnej Konferencie SPF dňa 28.4.2025 podľa zverejnenej 

prílohy. 

 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov:  85 
Počet hlasov prítomných delegátov:  280 
Počet hlasujúcich delegátov: 74 
Počet nehlasujúcich delegátov: 11 
Počet hlasov “Za”: 219 
Počet hlasov “Proti”: 18 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 5 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  ORCAS p. Chlípala 
 
 Prvý bod: Nebolo doručené, bolo iba zverejnené.   

Druhý bod: hlasovať sa nemalo pred hlasovaním o programe, čiže nemáme tam právny základ na to 
hlasovanie. Tento bod vôbec nemal byť predmetom hlasovania. 

 
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 8 - Schválenie programu riadnej Konferencie SPF 
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Predsedajúci p. Šulek: V zmysle schváleného rokovacieho poriadku boli v lehote do otvorenia Konferencie 
písomne predložené návrhy na zmenu navrhovaného programu Konferencie, ktoré boli predložené delegátmi v 
lehote podľa čl. VI ods. 7 RP  resp.  ktoré boli na začiatku Konferencie predložené delegátmi, Prezidentom SPF 
alebo Kontrolórom SPF. Zmeny budú predkladané v poradí, v akom boli návrhy doručené na Sekretariát SPF resp.  
predložené na začiatku Konferencie. Delegáti Konferencie prijmú rozhodnutie o každom návrhu osobitne; najprv 
sa rozhoduje o návrhoch na vypustenie bodov programu rokovania, a následne o návrhoch na zmenu alebo 
doplnenie bodov programu rokovania Konferencie. Pred začiatkom hlasovania o navrhovaných zmenách a 
doplneniach predsedajúci na žiadosť delegáta umožní pokladať navrhovateľom otázky, prípadne otvorí krátku 
diskusiu o návrhoch. 
 
Kontrolór SPF p. Meliš:  Tento návrh sa týka smerníc, ktorých vydávanie spadá do kompetencie Rady SPF ako 
výkonného orgánu. V zmysle stanov, konferencia si môže vyhradiť právo rozhodovať aj o veciach, ktoré spadajú 
do kompetencie iných orgánov, ale v tomto prípade tá výhrada neprebehla, teda konferencia si nevyhradila 
právomoc rozhodovať o smerniciach, ktoré sú operatívneho charakteru. O tomto pozmeňujúcom návrhu nie je 
možné hlasovať, lebo predtým nebol doručený návrh, aby konferencia prevzala zodpovednosť za to, že ak dnes 
niečo schváli v operatívnych smerniciach SPF, tak v prípade, ak objektívne nebude možné takého smernice plniť, 
tak by konferencia musela opätovne zasadnúť na to, aby ich zmenila. Operatívne činnosti vedenia SPF spadajú 
a prináležia výkonnému orgánu, ktorý je na to zvolený. Ak konferencia chce prevziať zodpovednosť za operatívu, 
tak takúto možnosť má, ale najskôr musí konferencia schváliť prevzatie právomoci na seba príslušným počtom 
hlasov delegátov.  Riziko tohto návrhu, že konferencia schváli niečo, čo rada následne nebude vedieť plniť, 
pretože smernica bude postavená spôsobom, ktorý i objektívne nebude možné plniť. Pokiaľ nebude daný návrh 
na uznesenie o tom, že si konferencia vyhradzuje právo a začne manažovať operatívu v týchto otázkach, tak 
o tomto neodporúčam hlasovať. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Doplnil ešte aké sú riziká. Pokiaľ sú krátke lehoty, tie nevieme dodržať a je to jednak tým, 
že máme určitú kapacitu personálnu a takisto sa môže stať, že niekto z 3 osôb schvaľujúcich určité procesy, môže 
v tom čase ochorieť. Na jednej strane, tieto smernice predlžujú pre delegáta na mesiac a pol spracovanie 
dokladov za predchádzajúci rok, na druhej strane však zamestnancom dávajú len 15 dní na to, aby napr. 136 tých 
rôznych vyúčtovaní spracovali následne za niekoľko dní. Doterajších 90 dní tam bolo preto, aby sme chránili SPF 
ako celok. Pracujeme na tom, aby sme zaviedli dobrý systém. Oslovili sme firmu, ktorá nám spracováva podklady 
cez  aplikáciu, do ktorej, ak by ste zaslali vyúčtovania, tak  bude možné vedieť spracovať tieto z ktoréhokoľvek 
miesta a budeme vedieť priebežne schvaľovať vaše čerpania prostriedkov, čo je systémové riešenie. Schválené 
to máme aj finančným riaditeľom Ministerstva cestovného ruchu a športu, pričom toto využívajú už dnes mestá 
a obce, a uskutočnilo sa niekoľko rokovaní s príslušnou firmou. V prípade nedodržania lehoty 15 dní, ak by po 
vyúčtovaní/predložení faktúry nedošlo k zaplateniu, tak pri kontrole by bolo konštatované, že sme porušili 
disciplínu a môžeme stratiť štatút prijímateľa verejných prostriedkov, to znamená, že nedostane nikto žiadne 
prostriedky, nehovoriac o tom, že prostriedky prichádzajú na účet štvrťročne. Napr.  tento štvrťrok máme zatiaľ 
len polovicu prostriedkov na účte, tie prichádzajú ako celok. Máme Singapur- Majstrovstvá sveta, kde pôjde 14 
plavcov a ďalších 12 akvabel. My nebudeme mať cash-flow na to, aby sme vedeli zaplatiť letenky, pretože by 
sme museli podľa tejto smernice najskôr uhradiť všetkým klubom všetky peniaze. My sme zaradili do nášho 
návrhu smernice , aby vy ste mohli čerpať len v danom štvrťroku toľko peňazí, koľko je už na účte.  
 

Delegát ORCAB p. Adámková: Tie smernice navrhla ORCA Michalovce a mali by sme hlasovať o zaradení do 
programu. Nemyslím si, že konferencia nemôže schváliť tieto smernice. Ak náhodou nižší orgán, čiže rada neskôr 
na základe toho, že sa niečo zmení, čo sa týka ministerstva, že by to potom mohla aj ona opraviť alebo doplniť. 
Tie smernice sú navrhnuté dobre. Všetky kluby sa snažia riešiť prípravu daných športovcov, a teraz na tú prípravu 
kluby tiež rátajú v rozpočte s nejakou čiastkou, ktorá nám prináleží a ako majú naopak kluby držať cash-flow? 
Nájdime nejaké kompromisné riešenie, pretože aj my máme problém s cash-flow a rieši sa to tak, že si musíme 
zobrať úver a zaplatiť úroky, lebo sa nevieme dostať k finančným zdrojom od SPF, na ktoré máme nárok. Horšie 
je, že úver vám ani neschvália, pretože u nás nevisí rozpočet vopred a oni chcú záruku/krytie čiastky. Tých  90 
dní tu nie je kvôli tomu, aby bol čas na spracovanie celej agendy. Tých 90 dní tam bolo práve preto, že federácia 
dostáva finančné zdroje po štvrťrokoch. Tie návrhy smernice chránia kluby, ale aj SPF. Môžeme to urobiť aj úplne 
inak...federácia dostane čiastku 25 % v danom štvrťroku, rozpošle podľa toho, koľko má mať ktorý klub 25% 
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priamo na kluby a kluby si to vyúčtujú. Keď si vyúčtujú, môže získať financie z ďalších 25% na ďalší štvrťrok, ale 
v tomto prípade by sme neboli kluby rukojemníci cash-flow SPF. Ešte navrhujem dať preč body: „9 -Schválenie 
čerpania rozpočtu SPF“, „Poverenie členov rady na ďalšie...“ ešte aj body  14 a 15, pretože tieto body neboli 
doručené ani zverejnené ako materiály k rokovaniu. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Poprosil pani Katarínu Hamadejovú ohľadne návrhov na zmeny doplnenia programu 
alebo vypustenia, tak ako už na začiatku, nakoľko  neboli doručené. Takže môžeme o tom hlasovať, ale tým 
porušujeme rokovací poriadok, pretože bolo povedané, že do otvorenia tejto konferencie je potrebné podať 
návrhy na zmeny programu a bol som i za pani Adámkovou a požiadal som, že či sú nejaké návrhy na zmeny 
alebo doplnenia programu pred otvorením konferencie. 
Tieto materiály vzhľadom na veľkosť boli zverejnené na webovej stránke v čase, kedy majú byť zverejnené a bol 
vám odoslaný link, kde ste mali možnosť si tieto materiály pozrieť, nechceli sme vás zahlcovať ďalšími aplikáciami 
ako nejakou úložňou, pre veľkosť týchto materiálov by sme vám to museli poslať cez inú aplikáciu, ale link ste 
dostali, kde boli všetky a včas a riadne zaslané.  
 
Delegát ORCAM p. Hamadejová: V prvom rade poďme hlasovať o tom, či tento bod bude v programe alebo nie 
a potom sa môžeme baviť o navrhovaných zmenách. Je to prospešné pre všetkých. Aj kluby potrebujú svoje 
peniaze, aby mohli riadne vykonávať činnosť, ale je to prospešné aj pre SPF a hlavne pre jej členov.  
 

Predsedajúci p. Šulek: Prejdeme na ďalšie návrhy a potom budeme hlasovať o jednotlivých návrhoch.  
 
1. Pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF doručený dňa 19.04.2025 v čase 12:43h, od riadneho člena 

ORCAM p. Hamadejovej (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-
konferencia-spf-2025 ) Návrh podporili: SCDS, SCSC, ORCAS, ORCAB požadovaný zaradiť ako bod 12. 

 
       Stanovisko/upozornenie Kontrolóra: Podľa čl. 32 (Právomoci Konferencie) ods. 4 Stanov SPF - Konferencia     
       si môže vyhradiť právo rozhodnúť  aj o ďalších veciach, ktoré patria do pôsobnosti iných orgánov SPF. 
       Z uvedeného dôvodu Kontrolór upozornil, že hlasovanie Konferencie o zmene/doplnení uvedených Smerníc  
       je možné len potom, ako si Konferencia osobitným uznesením vyhradí o tom právo. Návrh na také uznesenie  
       nebol doručený a preto hlasovanie o pozmeňujúcich návrhoch nie je možné.  

 
Stanovisko Rady SPF podal za sekretariát prezident SPF 
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/na-vrh-na-zmeny-smerni-c-spf.pdf 

 
2. Návrh kontrolóra SPF č. 1: doručený dňa 28.04.2025 v čase 08:15h, na uznesenie Konferencie: Konferencia 

v zmysle čl. 34 ods. 5 Stanov SPF rozhodla o tom, že v prípade, ak zostane niektorý z bodov programu 
Konferencie neprerokovaný, Konferencia je oprávnená prijať príslušné rozhodnutia aj hlasovaním “per 
rollam”, tj. písomne mimo riadneho zasadnutia s doručením hlasovania korešpondenčne alebo 
elektronicky.” 

 
3. Návrh kontrolóra SPF č. 2: doručený dňa 28.04.2025 v čase 08:15h, na uznesenie Konferencie: Konferencia 

v zmysle čl. 34 ods. 5 Stanov SPF rozhodla o tom, že schvaľovanie zmeny Stanov SPF, ktorým sa stanovy 
prispôsobia zmenám zákona o športe (účinnosť od 1. júla 2025), a ktorú zmenu Stanov je SPF povinná 
realizovať do 31.12.2025, sa môže uskutočniť aj hlasovaním “per rollam”, tj. písomne mimo riadneho 
zasadnutia s doručením hlasovania korešpondenčne alebo elektronicky.” 

 

4. Predsedajúci navrhuje presunúť bod 15. za bod 21 pred Diskusiu. 
 

SPF/2025/K/Z1/U3 
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Konferencia SPF si v súlade s čl. 32 ods. 4 Stanov SPF vyhradzuje právo rozhodnúť o zmenách smerníc v 
zmysle doplňujúceho návrhu ORCAM, ktorý bol doručený dňa 19.04.2025 v čase 12:43h a o zaradení 
uvedeného bodu do programu Konferencie SPF.  

 

Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 87 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 291 
Počet hlasujúcich delegátov: 77 
Počet nehlasujúcich delegátov: 10 
Počet hlasov “Za”: 106 
Počet hlasov “Proti”: 89 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 65 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

 
Predsedajúci p. Šulek: Keďže toto uznesenie nebolo schválené, poprosím predkladateľov, aby sa na najbližšie 
zasadnutie Rady pripojili a mohli sme si toto vydiskutovať. Sú tam aj dobré nápady. Zo štyroch sme dva návrhy 
prijali. Tie ďalšie dva potrebujeme málo vyprecizovať a bude to v poriadku. Už máme pripravené aj smernice.  
 

 

SPF/2025/K/Z1/U4 

Konferencia v zmysle čl. 34 ods. 5 Stanov SPF rozhodla o tom, že v prípade, ak zostane niektorý z bodov 
programu Konferencie neprerokovaný, Konferencia je oprávnená prijať príslušné rozhodnutia aj 
hlasovaním “per rollam”, tj. písomne mimo riadneho zasadnutia s doručením hlasovania korešpondenčne 
alebo elektronicky. 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 293 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 16 
Počet hlasov “Za”: 210 
Počet hlasov “Proti”: 4 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 25 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

 

SPF/2025/K/Z1/U5 

Konferencia v zmysle čl. 34 ods. 5 Stanov SPF rozhodla o tom, že schvaľovanie zmeny Stanov SPF, ktorým 
sa stanovy prispôsobia zmenám zákona o športe (účinnosť od 1. júla 2025), a ktorú zmenu Stanov je SPF 
povinná realizovať do 31.12.2025, sa môže uskutočniť aj hlasovaním “per rollam”, tj. písomne mimo 
riadneho zasadnutia s doručením hlasovania korešpondenčne alebo elektronicky. 

 
Hlasovanie:  
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Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 293 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 16 
Počet hlasov “Za”: 202 
Počet hlasov “Proti”: 11 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 20 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

 

SPF/2025/K/Z1/U6 

Konferencia SPF schvaľuje presunutie bodu 15. Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za 
predchádzajúce obdobie pred  bod 22. Diskusiu 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 293 
Počet hlasujúcich delegátov: 70 
Počet nehlasujúcich delegátov: 18 
Počet hlasov “Za”: 185 
Počet hlasov “Proti”: 7 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 42 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

Predsedajúci p. Šulek:  Mali sme tu ešte tie návrhy pani Adámkovej, ktorá požadovala zrušiť tie jednotlivé body 
rokovania, alebo stiahnuť, z dôvodu, že neboli doručené. Zopakujem, že vám boli doručené elektronicky cez link, 
a každý mal možnosť oboznámiť sa s obsahom, keďže niektoré z tých bodov boli tak veľké, že sa nedali poslať 
v rámci podkladov, ktoré ste dostali. Takisto zopakujem, že tento návrh nebol podaný ešte pred otvorením 
konferencie. Ale pokiaľ pani Adámková trvá na tom, tak poprosím, aby jej návrh bol zaznamenaný do zápisnice.  
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Trvám na tom, že nemôžeme rokovať o bodoch, ku ktorým neboli 
predložené(zaslané) materiály včas (7 dní pre konaním konferencie) v zákonnej lehote a zároveň aj lehote podľa 
našich stanov. mám za to, že nemôžeme rokovať o bode 7 Rokovací poriadok, ktorý ale už v podstate prešiel, 
hoci si nemyslím, že to bolo správne. Zároveň nemôžeme rokovať o bode 9 Schválenie čerpania rozpočtu SPF za 
rok 2024. K tomuto neevidujem vôbec žiadne podklady. Potom nemôžeme rokovať o Správe kontrolóra SPF za 
predchádzajúce obdobie, pretože tam síce bola zverejnená daná správa, ale nebola zverejnená v zákonnej lehote 
a takisto nebola poslaná ďalej všetkým delegátom a takisto o bode číslo 15 Správy o činnosti jednotlivých 
orgánov. Ten bod sa medzitým už presunul niekde pred diskusiu. Čiže hovorím staré čísla tých bodov v programe. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Takže ešte raz, ja len skonštatujem, že tieto materiály boli zverejnené a sú verejne 
prístupné. Napríklad čerpanie rozpočtu je zverejňované mesačne a každý má k tomuto prístup. Je to aj vo 
výročnej správe, ktorú ste dostali, resp. link na to, čiže tieto všetky podklady boli riadne a včas zverejňované. 
Máte mesačne zverejňované na webovej stránke v sekcii Zverejnenia, po mesiaci aj celé čerpanie roku 2024. 
 
Hlasovanie za konečnú verziu programu Konferencie SPF konanej dňa 28.04.2025.  
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SPF/2025/K/Z1/U7 

Konferencia SPF schvaľuje konečný návrh programu Konferencie SPF v nižšie uvedenom znení.  
 

1.  Príchod delegátov a hostí – prezentácia osobne účastných delegátov a overenie prítomnosti delegátov 
prítomných online 

2.     Otvorenie rokovania Konferencie SPF 
3.     Skúška hlasovacieho zariadenia 
4.     Schválenie pracovných komisií Konferencie  
5.    Ocenenie jubilantov + pamiatka významným zosnulým členom SPF za rok 2024-25  
6.     Správa mandátovej komisie (zoznam členov a ich náhradníkov k 30.3.2024) 
7.     Schválenie Rokovacieho poriadku riadnej Konferencie dňa 28.4.2025 
8.   Schválenie programu riadnej Konferencie  
9.   Schválenie čerpania rozpočtu SPF za rok 2024      
10.  Schválenie Rozpočtu SPF na rok 2025   
11.  Poverenie členov Rady na ďalšie úpravy v rozpočte na rok 2025 
12.  Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o hospodárení SPF za rok 2024 a Správa 

nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF za rok 2024 a spoločnosti Slovenská plavecká 
marketingová, s.r.o a Dodatok správy nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy  s účtovnou 
závierkou SPF za rok 2024 

13.  Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej Konferencie 
14.   Správa Kontrolóra SPF za predchádzajúce obdobie 
15.   Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF -  predseda  
16.   Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF -  podpredseda 
17.  Doplňujúce voľby člena Odvolacej  komisie SPF -  predseda 
18.  Koncepcia SPF pre rekonštrukciu a výstavbu plaveckých bazénov na Slovensku roky 2025-2030 
19.  Vylúčenie riadnych členov SPF 
20.  Prijatie pridružených členov SPF 
21.  Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF 
22.  Diskusia 

              23.   Záver 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 294 
Počet hlasujúcich delegátov: 75 
Počet nehlasujúcich delegátov: 14 
Počet hlasov “Za”: 223 
Počet hlasov “Proti”: 18 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 10 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 9 - Schválenie čerpania rozpočtu SPF za rok 2024  
 
Predsedajúci p. Šulek:  V krátkosti ho uvediem. Tu schvaľujeme aj čerpanie rozpočtu za rok 2024, pretože sme 
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mali niekoľko úprav a doplnení, ktoré ste vždy videli zverejnené na webovej stránke. Posledné úpravy boli ešte 
v novembri 2024 a vysvietim, aby ste videli, kde to bolo zverejnené. Vyúčtovanie finančných prostriedkov je vždy 
na webovej stránke. A tu máte možnosť vidieť v tom zverejnení, ktoré prostriedky sme minuli. Vrátené 
prostriedky boli Chiara Diky, ktorá ukončila činnosť, vo výške 972 €. A ďalej boli vrátené vo výške 3935,85 € 
prostriedky Patrika Folťana, ktorý ich z celkovej výšky 8564,14 € nevyčerpal. Takisto Hrnčárová Alexandra, museli 
sme vrátiť 424,09 €, pretože neboli dočerpané a štafeta plávanie 2,94 €. V podstate išlo o celkom drobné peniaze 
ohľadom toho, že my sme do tohto procesu nemohli zasahovať, keďže to boli peniaze účelovo určené pre tých 
športovcov. Nemohli sa presúvať inde. Ďalších 16 648,46 €, ktoré vidíte v bode F, to je ten Národný športový 
projekt vo výške 606 267 €, tam sa vyčerpalo až na sumu 16 648,46 €.  Prostriedky, ktoré sme vrátili celkovo na 
ministerstvo - 21 983,78 €. Čo sa týka PUŠ-ky, tú sme do posledného centu využili, pretože tam sme mali možnosť 
ako rada rozhodnúť o tých peniazoch a presunúť ich do inej oblasti. Čo sa týka Národného športového projektu, 
opäť tie peniaze, ktoré boli účelovo určené pre kluby, tak tieto sme nemohli vrátiť. Mali sme tam aj jeden prípad, 
o ktorom väčšina z vás vie, kde sme museli použiť vlastné prostriedky, pretože nebolo všetko úplne tak, ako má 
byť. Ale snažíme sa, aby k takémuto už nedochádzalo. Celkový rozpočet vám ešte ukážem za rok 2024, ktorý na 
webovom sídle bol aj je stále zverejnený. Celkovo sme prijali z rôznych zdrojov, jednak so zdrojov PUŠky a jednak 
národné športové projekty, ktoré boli účelovo viazané 4 015 040 €, z toho bežné transfery 3 207 000 € 
a kapitálové transfery 11 300 €. Všetky tieto prostriedky až na to, čo sme si prečítali, boli minuté. 
 
Kontrolór SPF p. Meliš: Takže dôvod, prečo sa formálne schvaľuje čerpanie rozpočtu ešte za rok 2024 je ten, že 
oproti schváleniu konferencie z roku 2024 ten rozpočet sa samozrejme zmenil. To znamená tam vyšli peniaze 
a alokovali sa spôsobom na základe, veľakrát rozhodnutia rady, to znamená formálne schválenie toho, ako sa 
vyčerpá rozpočet 2024 je teraz predmetom tohto schválenia. 
 
Delegát ORCAB p. Adámková: K tomuto bodu naozaj nebolo zverejnené na webe nič. Ako delegát, ktorý má 
právo hlasovať na konferencii, by som mala ich mať aspoň v tom priečinku konferencia SPF 2025. Ani tam nebol 
žiaden materiál k tomu a neviem si predstaviť, ako to ľudia majú hľadať na internete. Teraz po vysvetlení toho, 
čo sme videli, čiže zverejnenie štátneho vyúčtovania, ktoré na webe je a zverejnenie upraveného rozpočtu, ktorý 
si nikto z nás nemohol naštudovať, že či to tak naozaj bolo a skontrolovať, či boli dodržané pomery, ktoré dala 
konferencia 2024 ako právomoc rade, že musí postupovať podľa určitého uznesenia. Z toho celého mi teraz 
vychádza, že vlastne nepostupovalo sa podľa daného uznesenia, ktoré schválila konferencia a potrebujeme 
schváliť nejakú zmenu. Máme odobriť niečo, čo sa už udialo (nejaké zmeny). Potom sa pýtam: „Na čo máme 
uznesenie, ktoré prijíma konferencia, ak sa to uznesenie nenaplnia a máme potom niečo dopĺňať, a potom 
takisto prepáčte, že sa vyjadrím znova, ale je“... vyjadrím aj pri ďalšom bode, čo sa týka rozpočtu, kde je tiež 
veľmi dôležité takéto uznesenie, pretože my máme v plaveckej federácii nastavené, že sa financie rozdeľujú 
pomerovo, ako medzi šport mládeže, talentovanom mládeže a súťaže a sekretariát a takisto máme povedané 
presne ako sa majú rozdeliť medzi... v tých daných kolónkach medzi športy a ja teraz ani neviem posúdiť,  o koľko 
sme sa kde líšili a na margo toho ešte minulý rok som podala podnet u kontrolóra, kde som hovorila, že rozpočet 
nebol v súlade, nie je postavený tak, ako mal byť podľa zmyslu toho nášho uznesenia a nemám vedomosť 
o výsledku. Nemyslím, že by bolo vhodné danú vec schváliť aj keď sa s tým musíme asi vysporiadať. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Ešte raz upozorňujem, že priebežne je čerpanie rozpočtu zverejňované a bolo včas 
zverejnené, t.j. 7 dní pred konferenciou, ale beriem to ako pripomienku. Čo sa týka čerpania tých prostriedkov, 
dnes už sú vyčerpané, čiže aj keby sme neschválili, tak to nič nemení na veci, ale myslím si, že patrí sa, aby sme 
peniaze, ktoré sme použili, konferenciou sme schválili ešte raz, lebo v pôvodnom rozpočte, ktorý sme schvaľovali 
v roku 2024 neboli komplet všetky finančné prostriedky uvedené a z toho dôvodu sme to zaradili do programu.  
 
Delegát CARZV p. Zelina: Mám návrh, aby sme neschvaľovali, ale aby sme toto zobrali na vedomie. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Áno, môžeme aj o tomto návrhu hlasovať, nie je to zlá pripomienka, pretože berieme na 
vedomie už aj keby sme neschválili, tak my berieme na vedomie čerpanie rozpočtu za rok 2024. Tento návrh nič 
na veci nemení, peniaze už boli vyčerpané. Text znenia: Konferencia berie na vedomie. 
 
Čerpanie rozpočtu SPF na rok 2024:    
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Rozpočet SPF na rok 2024: 
https://swimmsvk.sk/rozpocetspfnarok2024-aktualizaciaradouspfdna16.04.2025   
  

SPF/2025/K/Z1/U8 

Konferencia SPF berie na vedomie čerpanie rozpočtu SPF z PUŠ 2024 v kapitolách 11, 12, 13, 14, 15 a 16 ako 
aj Národný športový projekt za rok 2024 podľa príloh. 

  
Hlasovanie:  
  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 90 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 294 

Počet hlasujúcich delegátov: 76 

Počet nehlasujúcich delegátov: 14 

Počet hlasov “Za”: 216 

Počet hlasov “Proti”: 3 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 31 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 10 - Schválenie Rozpočtu SPF na rok 2025 
 
Predsedajúci p. Šulek: Rozpočet SPF na rok 2025, ako sme ho prešli v jednotlivých sekciách, vychádza hlavne 
z percent v kapitole 11 príslušnosť ku klubu (20% aj pre tento rok je návrh). Takže kapitola 11... podľa zmluvy 
máme minimálne 15% a je to rozdelenie na individuálne športy na počet, podľa členskej základne z roku 2024 
a podľa PUŠ. Oba kolektívne športy vodné polo na počet družstiev súťaží podľa sezóny 2023 2024 a na základe 
vyššie uvedeného týmto rada navrhuje konferencii schválenie rozpočtu v rámci kapitoly 11 pre rok 2025 
nasledovne. Kapitola 11 - 20% oproti návrhu rozpočtu na rok 2024 je to vlastne udržanie 20 percentnej podpory 
klubov a teda aj vyhovenie návrhu konferencie zo dňa 4.5 navýšiť kapitolu 11 na 20% celkového rozpočtu. Ak ste 
si mnohí všimli, tak novela zákona o športe udáva tu týchto 20% ako povinné(od 2026). My sme to tak nastali už 
skôr t.j. pred touto novelou a už v tomto roku máme tých 20%. Kapitola 12 rozvoj talentovaných športovcov, 
tam je minimálne 20% v zmysle tej veľkej smernice, ktorú schvaľuje konferencia, tak tam máme na to tým talent 
vyčíslenie na základe poskytovania príspevku športovcov zaradených do top tímov talentovanej mládeže. Údaje 
boli spracované manažérmi jednotlivých športov a z výsledkov z vrcholových podujatí za rok 2023 a 2024. 
O vyčíslení sumy Tom Team  SPF po vyčíslení na jednotlivé športy podľa daných percent sadzieb v pomeroch 65% 
plávanie, 5% diaľkové plávanie, 10% synchronizované plávanie a 20% vodné polo. Následne vyčlenenie 
finančných prostriedkov na rok 2025 a návrhov jednotlivých sekcií športov v odvetví plávania sa finančné 
prostriedky rozdelia percentuálnym pomerom 85 až 15 percent. 85 percent na kluby a 15 percent spoločne na 
náklady reprezentácie juniorov. Na základe vyššie uvedeného týmto rada SPF navrhuje Konferencii schválenie 
rozpočtu v rámci kapitoly 12 pre rok 2025 nasledovne: Kapitola 12 – rozvoj talentovaných športovcov, zmluvne 
20%. Čo sa týka kapitoly 13, sú to výdavky na správu a prevádzku, tam je maximálne do 15 %, to isté ostáva aj 
po novele zákona a my tu to hranicu sme dodržali. Ide o prevádzkové náklady na chod SPF... sú zmluvne viazané 
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a vychádzajú z reálnych nákladov predchádzajúceho účtovného obdobia a takisto reflektujú infláciu. Sú to najmä 
náklady ako nájomné, energie, rôzne druhy služieb, poplatky, náklady na konferencie, verejné obstarávania 
a GDPR. Audítorské a právne služby a mzdy priradených zamestnancov. Pri vyčíslovaní tejto kapitoly boli do 
úvahy vzaté aj nasledovné predpoklady, čiže nárast nákladov na prenájom kancelárskych a skladových priestorov 
ako aj energia ako aj prenájmy kancelárskych zariadení poistenia, majetku SPF atď. Minimalizácia nákupov 
zariadenia služieb, ktoré nie sú nevyhnutné na chod sekretariátu, čiže za posledné 2 roky sme aj vzhľadom na to, 
že šetríme, nekupovali ani žiadne nábytky, ani žiadne veci, len čisto kancelárske potreby, ktoré sú potrebné pre 
našu prácu. Na základe vyššie uvedeného týmto rada navrhuje konferencii schválenie rozpočtu v rámci kapitoly 
13 pre rok 2025 na 13 percent. Kapitola 14 sú to vlastne transfery kapitálové, suma daná podľa zmluvy 
o poskytnutí príspevku uznanému športu, čiže v zmluve máme vyšpecifikované na čo môžu byť tieto prostriedky 
použité. Sú to vlastne 13 000, ktoré boli použité na nákup techniky, audiotechniky pre synchronizované plávanie. 
Prejdeme na kapitolu 15, športová reprezentácia. Tam máme zmluvne viazané v 25%. Tom team seniori 
a vyčíslenie na základe smernice v kritériách pre zaradenie do Top team SPF kategórie pre seniorov 
a o podmienkach poskytovania príspevku športovcom zaradeným do Top teamu. Údaje boli opäť zaradené 
manažérmi jednotlivých športov SPF. Výsledkom z výsledných podujatí za 2023 a 2024. No a vyčíslenie 
plánovaných spoločných nákladov všetkých športov. Toto bolo schválené následne po sekciách radov. Kapitola 
16, vyčíslenie plánovaných spoločných nákladov všetkých športov, sumy oboch kapitol, kapitoly 15 a 16 po 
odčítaní spoločných nákladov všetkých športov boli poslané jednotlivým sekciám športov k finálnemu 
prerozdeleniu a to v stanovenom pomere, plávanie 65, diaľka 5, synchro 10 a vodné polo 20. Jednotlivé sekcie 
pri prerozdeľovaní finančných prostriedkov na kapitoly 15 až 16, čiže len o týchto dvoch, brali ohľad najmä na 
plány práce jednotlivých družstiev reprezentácie na termín novely činných orgánov organizovaných súťaží a na 
čerpanie finančných prostriedkov v predchádzajúcom účtovnom období. Hovorím to aj pretože niektorý šport 
preferuje viacej tých peňazí do reprezentácie v kapitole 15 a na úkor kapitoly 16, pretože neusporiadajú toľko 
súťaží a niektoré to zase opačne potrebujú, takže preto sme dali túto možnosť, aby si tie peniaze mohli 
prerozdeliť v takých pomeroch, aby to bolo pre nich výhodné. Na základe vyššie uvedeného týmto rada SPF 
navrhuje schválenie rozpočtu v rámci kapitoly 15 pre rok 2025 nasledovne. Kapitola 15 - 30,72%, tam zmluvne 
viazaní nie sme, ani v kapitole 15 ani v kapitola 16, pre vaše upozornenie. Viď návrh rozpočtu 2025 a viď Top 
Talent Senior na rok 2025. Na základe vyššie uvedeného týmto rada SPF navrhuje Konferencii schválenie 
rozpočtu v rámci kapitoly 16 pre rok 2025 nasledovne. Kapitola 16 - 16,28% a viď návrh rozpočtu. Poznámka ku 
celému rozpočtu. Za zostavenie rozpočtu na príslušný kalendárny rok ročných účtovných výkazov SPF, vykonanie 
riadnej účtovnej závierky a správy hospodárení zodpovedá Prezident SPF. Na úkony a opatrenia bezprostredne 
súvisiace so spracovaním, spravovaním majetku a finančných záležitostí SPF je zodpovedný Prezident, prípadne 
poverený riaditeľ ekonomického úseku. Ja len ešte dodám, určite ste postrehli, že sme získali menej peňazí na 
tento rok a musím povedať, že naozaj intenzívne rokujeme o výške financií, pretože tak, ako ste mali možnosť, 
ja som zvesil konkrétnu žiadosť na Ministerstvo. My sme kontaktovali najskôr ministra Keketiho, ktorý už sme to 
mali rozpracované, a ktorý mohol tieto peniaze alebo ten náš návrh schváliť. Naše výsledky išli rapídne hore, 
exponenciálne a naša PUŠka išla rapídne dole, čo sme namietali, že musí byť niekde problém so vzorcom, pretože 
nie je možné, keď to dám na úplne laickom príklade, minulý týždeň som sedel s pani štátnou tajomníčkou, kde 
som jej povedal: „Najrukolapnejší dôkaz je, že v roku 2018 až 2023 sme mali po dvoch Top Team Slovakia, to sú 
reprezentanti, dotovaní zvlášť, ktorí dostávajú za výsledky mimoriadne, to znamená, že do 10 miesta na ME, 
respektíve do 10 miesta na MS. V roku 2024, kedy nám prvýkrát zrezali rozpočet o 200 000, sme mali 18 takýchto 
Top Teamákov. To znamená, že nie len jeden reprezentant, ako sme mali dlhé roky predtým. Teraz sme mali 
v Top Teame synchro plavkyne, mali sme tam diaľkoplavcov, mali sme tam plavcov, čo automaticky generuje, že 
mali by sme ísť s peniazmi hore.“ Vzhľadom na to, že sme len jediný šport zo všetkých zväzov národných 
športových zväzov, ktorý má vzorec urobený tak, že sme vo vzorci spolu s kolektívnym športom, tak na to som 
poukazoval, že tam mohlo dôjsť k chybe a nikto si to nevšimol, ale na poslednej rade, kde bola naša zástupkyňa, 
pani Ivana Lange, nie sme jediní, lebo takisto biatlon išiel s výsledkami hore a s peniazmi dolu, čiže už sa to rieši. 
Aj pán, ktorý je prezident biatlonového zväzu je takisto členom rady pre ministra pre šport a nenecháme to tak, 
budeme o tieto peniaze bojovať, ale nie je to tým, že my by sme zanedbali nejaké povinnosti, môžete si pozrieť, 
aké výsledky sme dávali na ministerstvo. Všetky podklady sú tak reálne ako boli aj naše výsledky. S členskou 
základňou, ktorá sa zvýšila, dostávame viac peňazí za členskú základňu oproti predchádzajúcim rokom, lebo 
v predchádzajúcich rokoch bol pomer 20% za členskú základňu a 80% za výsledky. Od roku 2024 sme ten pomer... 
ten pomer zmenený na 25% za členskú základňu a 75% za výsledky. Aj napriek tomu v obidvoch týchto 
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konštantách sme išli hore. Aj v členskej základni, aj vo výsledkoch, takže niečo niekde nesedí, pričom ja som 
upozornil aj štátnu tajomníčku, že nezmenila vyhláška od roku 2022. Odvtedy nedošlo k žiadnej zmene 
a paradoxne sme k roku 2023 mali najvyšší príjem na začiatku roku. Čiže ak bolo niečo zmenené, tak nemohlo 
byť nič v náš neprospech, keďže sme mali vyšší príjem v roku 2023 v roku 2024 nebolo nič ani metodicky, ani 
vyhláškou zmenené, čiže vzorec nebol zmenený. Ja som povedal pani štátnej tajomníčke, že máme podozrenie, 
že so vzorcom bolo hýbané v náš neprospech, lebo za normálnych okolností by sa išlo stále podľa toho vzorca 
nahor, ako ste si mohli všimnúť aj v tom liste, ktorý som poslal aj pánovi Huliakovi. Boli sme upozornení vo 
vodnom póle, že sme mali horšie výsledky v mládeži, ale väčšiu váhu má seniorské vodné pólo, kde sme boli lepší 
ako ostatní, akokoľvek, ak to porovnáme kolektívny šport s kolektívnymi športmi basketbal, volejbal, hádzaná 
a tak ďalej, tak vodné pólo, jedno z mála alebo jediných kolektívnych športov, ktoré malo nielen zastúpenie, ale 
aj umiestnenie na veľkých podujatiach, to znamená na ME. Takže ani toto neobstojí, že by sme mali horšie 
výsledky. Trináste miesto mužov na ME je za posledných 6 rokov, ak sa nemýlim najlepšie umiestnenie a tam je 
vždy väčšia váha. Ženy trošku klesli, ale to nie je až tak signifikantné pre rozdelenie PUŠky, pretože väčšiu váhu 
má mužská zložka, takže toľko k tomu rozpočtu, mali ste možnosť to celé si preštudovať, samozrejme prešli to 
aj jednotlivé sekcie a preto navrhujem tento rozpočet za radu schváliť.  
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Chcela informovať ohľadom rozpočtu a tam začínam troška problém, že ten 
rozpočet hovorí iba o tom, aké máme finančné zdroje z PUŠky -  nemám problém ako je to rozdelené.  Mám iný 
problém. Boli nám zaslané doklady, čo sa týkajú ME a MEJ, ktoré máme organizovať, kde bolo vybrané podujatie 
narátané na 3 milióny. Zaslala žiadosť, že síce nám došli výdaje, ale nedošlo nám krytie, čiže ako chceme tie tri 
milióny získať? Jediné, čo som sa dočítala je, že v súčasnom rozpočte bolo červeným doplnené, že získame 
peniaze z Ministerstva cestovného ruchu v hodnote cca pol milióna, tie sme aj dostali, takže asi už ten rozpočet, 
ktorý budeme schvaľovať je aj aktualizovaný o túto čiastku, ale zároveň teda sa chcem opýtať, že či je normálne, 
že organizácia, ktorá bude mať obrat v danom roku minimálne 3 milióny štátne zdroje, 3 milióny nás bude stáť 
ME a MEJ a plus máme vlastné zdroje zhruba za pol milióna, takže my sa bavíme, že ideme schvaľovať rozpočet, 
ktorý je napísaný tak, že my schvaľujeme iba nejaké 3 milióny a vôbec nás nezaujíma, aké máme krytie na tie 
zvyšné výdaje, ktoré SPF bude potrebovať pri organizácii podujatí. Ak teda by to bolo, že nič iné také nie je alebo 
aby sme sa nemuseli báť, tak to vidím ešte tak, že ak napr. nezoženieme zdroje, ktoré by mali vykryť ME a MEJ, 
tak sa vám môže stať, že z čoho to potom zaplatíme my? Nemyslím si, že to taký jednoznačný bod na schválenie, 
osobne by som schválila iba ako jeho návrh riešenia. Možno iba nejaké jeho podkapitoly, čo sa týka štátnych 
zdrojov smerom k PUŠ, ale to ostatné by sme si mali schváliť tiež, pretože sa bavíme o 6 a pol miliónovom obrate 
minimálne plaveckej federácie v roku 2025 a tento rozpočet hovorí iba o tejto časti. A ešte vlastne príde ďalšie 
navýšenie finančných zdrojov, čo sa týka PUŠky a možno aj z Ministerstva... vieme, že na Ministerstve financií je 
ďalší obnos financií, ktoré by sa mohli vrátiť, dať do športu a ten rozpočet, čo sa týka PUŠky a národných 
športových projektov, môže byť ešte vyšší smerom teraz ku klubom, ale nevyrieši to situáciu, čo sa týka krytia 
ME a MEJ a aj keď som požiadala o to ako delegát, tak mi to nebolo zaslané. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Tak ako bolo schválené aj radou rozpočet sa nedotkne sa to rozpočtu za príspevkov 
uznanému športu. To znamená, peniaze, ktoré došli od štátu a nedotkne sa to v žiadnom prípade kapitoly 11, 
príslušnosť ku klubu. Takisto sa to nedotkne ani kapitoly 12, 13, 14, 15, 16. Pretože všetky tieto financie, ktoré 
získame z ďalších zdrojov, budú použité výlučne na toto podujatie. My dnes nemôžeme ešte schváliť tú sumu, ja 
som si ju len vyžiadal od ministerstva, aby nám poslali oficiálny dokument, že máme pridelených 5 a pol milióna 
eur na toto podujatie, ale kým nemáme podpísanú zmluvu, tak ja nemôžem to dávať ešte do rozpočtu, to je len 
očakávaný príjem. Ďalší očakávaný príjem je z ubytovania. Cez milión a pol eur by sme mali získať z ubytovania 
takzvaného štartovného každej plaveckej federácie. Tie financie ešte len prichádzajú, čiže my to budeme vedieť 
uzavrieť až neskôr. Ďalej máme zmluvu s firmou X, ktorá generuje ďalších zmluvných partnerov na to, aby sme 
mohli toto podujatie usporiadať. My v rámci sekretariátu SPF nemáme na to kapacitu, aby sme dokázali 
usporiadať tak veľké podujatie a tak ako to bolo v prípade, napr. svetového pohára v lyžovaní, tak tá istá 
organizácia by organizovala svetový pohár v lyžovaní, kde boli ďaleko vyššie náklady a takisto partneri, sponzori, 
ktorí sú sponzormi firmy budú participovať na tomto podujatí. My budeme spolupracovať a pracovať s peniazmi 
nie vlastných zdrojov jednotlivých sekcií, to znamená to, čo vygeneruje sekcia plávania, synchro plávania alebo 
diaľkového plávania alebo vodného póla. Vaše vlastné prostriedky, nie sú nedotknuté. Takisto sa to nedotkne 
ostatných kapitol, o ktorých som hovoril. Krúžky a všetky skupiny, ktoré prídu my ešte stále nemáme, lebo sme 
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síce 2 mesiace pred podujatím, ale väčšina príjmov bude prichádzať tak do pol mesiaca až mesiaca a potom ich 
budeme vedieť vám predložiť. Prišla tu otázka, či nebudeme ziskoví. Nie sme sledovaní len vami ako delegátmi, 
ale sme sledovaní vďaka tomu, že dostávame pol milióna dotáciu od Ministerstva cestovného ruchu a športu. 
V organizačnom výbore je šéf, pán Červeňák, ktorý je zodpovedný za rozpočet a ktorý bude dohliadať na to, aby 
sme my netvorili zisky. Je to úsmevné, že na Slovensku pri organizácii takýchto podujatí nemôžeme vytvoriť zisk, 
pretože ak by sme vytvorili zisk, s ktorým možno počítať, že by mal prísť z tohto podujatia, tak by sme ho museli 
vrátiť do rozpočtu štátu, ale my ho vracať nebudeme, pretože aj keby sa náhodou vygeneroval zisk, tak my to 
použijeme pre športovcov našich, ktorí budú priamo participovať na tomto podujatí. Ešte raz, máme uznesenia 
schválené radou, ktoré hovoria o tom, že nebudú použité prostriedky z vlastných zdrojov a pozor, nemožno do 
toho rátať ani národný športový projekt. Ak príde národný športový projekt, bude  496 000 € účelovo viazaných 
na podujatie, preto nemožno v zmysle smernice z národného športového projektu deliť prostriedky tými 
pomermi. 
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Schvaľujeme rozpočet SPF, ale v tom rozpočte SPF sa nik nedočíta, že my budeme 
mať náklady. Mali by sme mať v rozpočte rozpočítané sumy na 6 a pol milióna cca,  máme však iba 3. To, čo 
ideme schvaľovať nie je rozpočet SPF, treba to doplniť a rozpracovať. Môžeme ho schváliť, ale iba, čo sa týka 
bodu 1, treba dopracovať tie ostatné body, týkajúce sa ME a MEJ, lebo v našom rozpočte SPF pre rok 2025 žiadne 
tieto príjmy nie sú ani predpokladané. Čo urobíme, keď tie príjmy neprídu a my minieme 2,5- 3 milióny. 
 
Predsedajúci p. Šulek Dnes už viete, koľko dostanete nápočet na rok 2025, lebo dostaneme z TIPOSu ešte nejaké 
prostriedky, Národný športový projekt, ako bolo sľúbené ako sme dostali minulý rok . My sme museli dať, len 
pre vašu informáciu, výdaje aj príjmy na ministerstvo do online formulára. My sme kontrolovaní ministerstvom, 
lebo ak by sme tieto prostriedky nepoužili, tak by sme ich museli vrátiť a zodpovednosť leží na nás, nie na vás 
ako na delegátov.  V prípade, že budeme mať už prostriedky na účte, budeme potom tieto peniaze schvaľovať. 
Schvaľujeme teraz len ten rozpočet, ktorý je predložený. Prílohu, ktorú tam máte (tie rozpočty k jednotlivým 
podujatiam), to je informačné pre vás, aké sú očakávané príjmy a očakávané výdaje. Tiež je tam podpis tých 
dvoch podujatí (zverejnené aj na stránke).  
Dáme tu prílohu - ten rozpočet, ktorý som na začiatku komentoval  kapitoly 11 až 16, ktoré schválila rada. Rada 
neschvaľovala rozpočty, ktoré máme na podujatia. Schvaľujeme rozpočet SPF na rok 2025 podľa prílohy a je tu 
priamo tá riadna konferencia SPF a dáme preč očakávané prostriedky, aby ste boli komfortní.  
 
Prezident uviedol rozpočet a zároveň  informoval delegátov o opakovanej žiadosti ministra Keketiho ako aj 
ministra Huliaka na prehodnotenie výpočtu PUŠ v neprospech SPF: 
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/z-iadost-spf-pus-2025.pdf 
 
Stanovisko klubu Plavecký klub NEPTÚN Bardejov/PKNBJ k návrhu na spolufinancovanie rozpočtu SPF zo strany 
klubov v roku 2025, doručené dňa 18.04.2025, 12:38 h  
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/stanovisko-klubu-neptun-bardejov-k-
navrhu-na-spolufinancovanie-rozpoctu-spf-zo-strany-klubov-v-roku-2025.pdf 
 
Návrh Rozpočtu SPF na rok 2025 schválený Radou SPF. ( https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025 ) 
 
Rozpočet ME U23 a MEJ v Šamoríne, spolu s informáciou o podujatiach európskeho významu.  
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/rozpoc-et-mej-a-u23-v-pla-vani-
ministerstvo-final.pdf 
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/organizacia-me-u23-a-mej.pdf 
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Konferencia SPF schvaľuje Rozpočet SPF na rok 2025 podľa prílohy  https://swimmsvk.sk/riadna-
konferencia-spf-2025. 

 

Hlasovanie:  
  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 88 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 293 

Počet hlasujúcich delegátov: 71 

Počet nehlasujúcich delegátov: 17 

Počet hlasov “Za”: 213 

Počet hlasov “Proti”: 3 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 21 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 

__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 11 - Poverenie členov Rady na ďalšie úpravy v rozpočte na rok 2025 
 

Predsedajúci p. Šulek: Tak ako minulý rok na základe návrhu pána JUDr. Blaža, dávame návrh, ale na základe 
aplikačných skúseností taký, aby nedochádzalo k neefektívnemu prerozdeleniu finančných prostriedkov resp. 
k ich nedočerpaniu.  Napr.  v novembri ako sa už stalo v 2023 sme obdržali 40 000 €, a tieto by sme mali 
rozdeľovať pomerom 65, dostali by ste jednotlivých kapitolách a do klubov tak nepodstatnú čiastku, že by z toho 
nik nemal osoh. Preto sme určili limit horný, t.j. do akej výšky môžeme alebo je ešte dobré rozdeľovať podľa 
pomerov ( 65%, 20 %, 10 % a 5 % ) a do jednotlivých kapitol, vynechaná je kapitola 13 a sú tam len kapitoly 11, 
12, 15 a 16 a na základe toho sme navrhli uznesenie. Konferencia SPF po schválení rozpočtu SPF na rok 2025 
podľa priloženého návrhu zároveň schvaľuje zmenu a doplnenie rozpočtu 2025 pre prípad, že počas roka 2025 
dôjde k navýšeniu v sume nad 200 000 a budú pripísané na účet SPF najneskôr do 31.10, to preto, aby sa ešte 
stihli tie peniaze použiť. Navýšenie sa pomerne vychádzajúc z percentuálneho delenia rozpočtu SPF na rok 2025 
rozdeľuje medzi kapitoly 11, 12, 15 a 16 rozpočtu. Následne v rámci týchto jednotlivých kapitol sa rozdeľuje 
pomerom 65 % 20 %, 10 % a 5 % medzi jednotlivé športové odvetvia, plávanie, vodné polo, synchronizované 
plávanie a diaľkové plávanie. O podieloch pridelenej sumy v kapitole 15 a 16 si rozhodnú športové sekcie podľa 
aktuálnych potrieb a následne tieto schvaľuje rada, vždy sa to najskôr prerokuje. V sekciách máme svojich 
zástupcov za každú jedu oblasť, ktorí povedia, kde sú ich priority tak, aby tie peniaze boli účelne použité. 
V prípade, že dôjde k navýšeniu sumy o 200.000 alebo bude pripísaná akákoľvek suma po termíne 31.10.2025, 
poveruje konferencia členov rady SPF na ďalšie úpravy v rozpočte podľa aktuálnych potrieb na základe návrhov, 
prenášame to aj na sekcie jednotlivých športov na základe návrhov členov sekcií jednotlivých športov okrem 
kapitoly 13, kde nedávame a toto poverenie sa nevzťahuje na národný športový projekt, ktorý je zmluvou 
účelovo viazaný. Pred dvoma rokmi sme mali národný športový projekt vyčerpať do marca nasledujúceho roku 
a minulý rok sme mali národný športový projekt vyčerpať len do konca roku. To sa môže meniť, môže to byť 
polrok, napr. podujatia MEJ a Majstrovstvá Európy do 23 rokov, tam to budeme mať zúčtovať mesiac po 
ukončení podujatia, čiže znovu nechceme si zväzovať ruky usmerneniami, ktoré by nás zaväzovali.  
 
Delegát ORCAB p. Adámková: Poslala som uznesenia, ktoré navrhujem za ORCu Bratislava ako delegát. Máme 
jasne dané, ako máme rozkladať tie financie a nemyslím si, že rozhoduje, že či tam bude do alebo nad 200 000. 
Takýmto spôsobom nedodržiavame uznesenie, ktoré schválila konferencia, kluby prichádzajú o finančné zdroje  
a oni vlastne pripravujú gro tých športovcov a zároveň nevidím problém, aby sme si schválili uznesenie, ktoré 
som navrhla, pretože chráni všetky rôzne možnosti, či už tie finančné zdroje prídu ako projekt alebo ako 
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navýšenie PUŠ. Neviem, prečo by sa mali kluby vzdávať finančných zdrojov, ak príde zmluva až v októbri, tak 
stále bude čerpanie až do toho marca. Je v prospech klubov schváliť uznesenie, ktoré som navrhla. 
 
Predsedajúci p. Šulek: Návrh pani Adamkovej: Podmienky schválenej zmeny a doplnenia schváleného rozpočtu 
SPF na rok 2025 uvedené v bode 1 sa v prípade poskytnutého príspevku na národný športový projekt neuplatnia 
v rozsahu, v ktorom bude poskytnutý príspevkov na národný športový projekt účelovo viazaný na účely, ktoré sa 
nezhodujú s účelmi príspevku uznanému športu. Toto sa viaže len na PUŠ. Na základe aplikačnej praxe sme 
sprecizovali to uznesenie tak, aby nebolo také vágne a prikláňam k tomu návrhu č. 1, zároveň aj rada, pretože 
a chceme čo najekonomickejšie použiť vaše finančné prostriedky, ktoré prichádzajú od štátu. Najskôr hlasujeme 
o pozmeňovacom návrhu p. Adámkovej k použitiu finančných prostriedkov k PUŠka a národný športový projekt. 
 
ORCAB - Predkladá text uznesenia v rámci bodu: Poverenie členov Rady na ďalšie úpravy v rozpočte na rok 2025 
( v čase 11:29 dňa 28.04.2025) 
 

SPF/2025/K/Z1/U10 

1. Konferencia pre prípad, že počas roka 2025 dôjde k akémukoľvek navýšeniu príspevku uznanému športu pre 

rok 2025 alebo k akémukoľvek poskytnutiu príspevku na národný športový projekt, s výnimkou národného 

športového projektu pre príspevok športovcom podľa zoznamu športovcov top tímu, schvaľuje zmenu a 

doplnenie schváleného rozpočtu SPF na rok 2025, a to tak, že navýšenie sa pomerne, vychádzajúc z 

percentuálneho delenia schváleného rozpočtu SPF na rok 2025, rozdeľuje medzi kapitoly 11, 12, 15 a 16 rozpočtu 

SPF na rok 2025 a následne v rámci týchto jednotlivých kapitol sa rozdeľuje pomerom 65%, 20%, 10%  a 5% medzi 

jednotlivé športové odvetvia Plávanie, Vodné pólo, Synchronizované plávanie a Diaľkové plávanie. 

2. Podmienky schválenej zmeny a doplnenia schváleného rozpočtu SPF na rok 2025 uvedené v bode 1 sa v 

prípade poskytnutého príspevku na národný športový projekt neuplatnia v rozsahu, v ktorom  bude poskytnutý 

príspevok na národný športový projekt účelovo viazaný na účely, ktoré sa nezhodujú s účelmi príspevku 

uznanému športu.  

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 87 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 291 
Počet hlasujúcich delegátov: 74 
Počet nehlasujúcich delegátov: 13 
Počet hlasov “Za”:  106 
Počet hlasov “Proti”: 84 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 61 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Uznesenie vychádza z návrhu JUDr. Blaža z roku 2024, ale na základe aplikačných skúseností SPF je precizované 
tak, aby nedochádzalo k neefektívnemu prerozdeleniu finančných prostriedkov, resp. k ich nedočerpaniu.   
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/uznesenie-k-bodu-c-11-poverenie-clenov-
rady-na-dalsie-upravy-v-rozpocte-na-rok-2025.pdf 
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SPF/2025/K/Z1/U11 

Konferencia SPF po schválení rozpočtu SPF na rok 2025 schvaľuje zmenu a doplnenie rozpočtu 2025  pre prípad, že 

počas roka 2025 dôjde k navýšeniu PUŠ pre rok 2025 v sume nad 200 tisíc Eur (vrátane), ktoré budú pripísané na 

účet SPF najneskôr do 31. októbra 2025 tak, že navýšenie sa pomerne, vychádzajúc z percentuálneho delenia 

schváleného rozpočtu SPF na rok 2025, rozdeľuje medzi kapitoly 11,12,15 a 16 rozpočtu SPF na rok 2025 následne  

v rámci týchto jednotlivých kapitol sa rozdeľuje pomerom 65%, 20%, 10% a 5% medzi jednotlivé športové odvetvia 

Plávanie, Vodné pólo, Synchronizované plávanie a Diaľkové plávanie.  

 

O podieloch pridelenej sumy v kapitole 15 a 16 si rozhodnú športové sekcie podľa aktuálnych potrieb a následne 

tieto schvaľuje Rada SPF.  V prípade, že dôjde k navýšeniu sumy PUŠ do 200 tisíc Eur, alebo bude pripísaná 

akákoľvek suma po termíne 31. októbra 2025, poveruje Konferencia členov Rady SPF na ďalšie úpravy v rozpočte 

podľa aktuálnych potrieb, na základe návrhov členov sekcií jednotlivých športov, okrem kapitoly 13. Toto 

poverenie sa nevzťahuje na Národný športový projekt, ktorý je zmluvou s poskytovateľom NŠP účelovo viazaný na 

konkrétne výdaje vrátane časových rámcov čerpania.   

 
 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 86 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 284 
Počet hlasujúcich delegátov: 70 
Počet nehlasujúcich delegátov: 16 
Počet hlasov “Za”:  194 
Počet hlasov “Proti”: 16 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 26 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

________________________________________________________________ 
 

 

Bod č.12 - Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o 
hospodárení SPF za rok 2024 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej 
závierky SPF za rok 2024 a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o 
a Dodatok správy nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy  s 
účtovnou závierkou SPF za rok 2024 

 

Predseda MK p. Gális: Po prestávke sa prezentovalo 85 delegátov s počtom hlasov 286, Konferencia SPF je 
uznášaniaschopná. 

Predsedajúci p. Šulek: Predmetom rozhodnutia Konferencie SPF má byť schválenie Výročnej správy SPF a SPM 
so správou o činnosti SPF a správou o hospodárení SPF za rok 2024 a Správy nezávislého audítora z auditu 
účtovnej závierky SPF za rok 2024 a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o a Dodatok správy 
nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou SPF za rok 2024. 
(https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025 ) 
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SPF/2025/K/Z1/U12 

Konferencia SPF schvaľuje Výročnú správu SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o hospodárení 
SPF za rok 2024 a Správy nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF za rok 2024 a spoločnosti 
Slovenská plavecká marketingová, s.r.o a Dodatok správy nezávislého audítora o overení súladu výročnej 
správy s účtovnou závierkou SPF za rok 2024. 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 84 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 2282 
Počet hlasujúcich delegátov: 60 
Počet nehlasujúcich delegátov: 24 
Počet hlasov “Za”: 197 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 7 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

Bod č. 13 - Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od 

predchádzajúcej Konferencie 
 

Predsedajúci p. Šulek: Je to správa o činnosti prezidenta výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej 

konferencie, ktorá vychádza z náplne práce prezidenta.  

 

Predmetom rozhodnutia Konferencie SPF má byť schválenie Správy o činnosti prezidenta a výkonného orgánu 

SPF za obdobie 2024. (https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025 ) 

 

SPF/2025/K/Z1/U13 

Konferencia SPF schvaľuje Správu o činnosti Prezidenta a Rady SPF za rok 2024. 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 80 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 271 
Počet hlasujúcich delegátov: 55 
Počet nehlasujúcich delegátov: 25 
Počet hlasov “Za”: 171 
Počet hlasov “Proti”: 3 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 13 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/
https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025


 

 

 
 

SPF/2025/K/Z1

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

Bod č. 14  - Správa Kontrolóra SPF za predchádzajúce obdobie 
 

Kontrolór SPF p. Meliš: V minulom roku sme nemali nejaké zásadné kontroly. Dobehla jedna dlhoročná kontrola 
z r. 2019, dôsledky sú tam uvedené okolo 40 000 Eur, ktoré SPF musela na základe nálezov vládneho auditu za 
pochybenia v r. 2019 vrátiť naspäť do štátnych zdrojov, dlho sme sa odvolávali, nakoniec sme ale ustúpili. V 
správe som stručne zosumarizoval dopady novely zákona o športe. Je tam najpodstatnejšia otázka, ktorá aj do 
budúcna pre SPF bude významná a to spôsob, akým budete riešiť spory. Aktuálne, tak ako aj niektorí z delegátov 
namietali, riešenie sporov v rámci SPF je významne nefunkčné. Máme veľký problém nájsť ľudí do orgánov 
spravodlivosti a máme tam otvorené spory, ktoré kolegovia napočítali v stovkách, možno aj viac ako 1000 dní 
nerozhodnuté. Toto je zásadné riziko pre organizáciu. Novela zákona o športe umožní podriadiť sa pod orgány 
spravodlivosti, ktoré vytvorí Slovenský olympijský a športový výbor bude môcť vytvoriť orgány, ktoré budú 
rozhodovať spory v športových zväzoch, ktoré sa im podriadia v stanovách. Preto navrhli aj zmenu stavov, 
o ktorej samozrejme máme čas do konca roka debatovať, ale je dôležité si uvedomiť v jednotlivých športových 
odvetviach, čo sú tie citlivé otázky, ktoré sa týkajú sporov zo športovej činnosti a následne rozhodnúť o tom, či 
Slovenská plavecká federácia v záujme efektivity a v záujme šetrenia zdrojov využije Slovenský olympijský 
a športový výbor, aby rozhodoval v sporových záležitostiach.  
 

Predmetom rozhodnutia Konferencie SPF má byť schválenie Správy Kontrolóra SPF za predchádzajúce obdobie 

( https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025) 

 

SPF/2025/K/Z1/U14 

Konferencia SPF v zmysle čl. 32 Stanov schvaľuje výročnú Správu Kontrolóra SPF za obdobie 05/2024 - 
04/2025.  

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 83 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 273 
Počet hlasujúcich delegátov: 60 
Počet nehlasujúcich delegátov: 23 
Počet hlasov “Za”: 183 
Počet hlasov “Proti”: 13 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 9 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: Delegát ORCAB p. Adámková 

 

Delegát ORCAB p. Adámková: K svojmu hlasovaniu, keď som bola proti, chcem dať i odlišné stanovisko kvôli 

tomu, že ORCA podávala podnet u kontrolóra, aby sa vyjadril k určitým veciam v minulom roku. O tom nevidím 

záznam v jeho správe a ani popis činnosti, ktorý by vyplýval z riešenia podnetov, ktoré prichádzajú kontrolórovi.  

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

Bod č. 15 - Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF – predseda 
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Na pozíciu člena DK SPF - predseda je len jediný kandidát, ktorého volebná komisia overila v zmysle stanov, ktorý 

riadne poslal prihlášku, súhlasil s kandidatúrou včas. Jedná sa o pána Mgr. Andreja Koryťáka, ktorý sa zo 

závažných osobných dôvodov ospravedlnil z účasti na Konferencii. 

 

Voľba člena DK SPF - predsedu: 
  

SPF/2025/K/Z1/U18 

Konferencia SPF zvolila Mgr. Andreja Koryťáka do funkcie člena Disciplinárnej komisie SPF - predsedu.  

  
Hlasovanie:  
  
1.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 82 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 270 

Počet hlasujúcich delegátov: 55 

Počet nehlasujúcich delegátov: 27 

Počet hlasov “Za”: 183 

Počet hlasov “Proti”: 5 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 7 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
2.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 81 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 268 
Počet hlasujúcich delegátov: 59 
Počet nehlasujúcich delegátov: 22 
Počet hlasov “Za”: 198 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 7 
  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
Prílohou č.5 Zápisnice z Konferencie je Zápisnica volebnej komisie SPF o priebehu volieb na Riadnej Konferencií 

SPF konanej dňa 28.04.2025 v Bratislave, Kongresová sála Hotela NH v Bratislave, č. SPF/2025/VK/Z1 

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

Bod č. 16 - Doplňujúce voľby člena Disciplinárnej komisie SPF – podpredseda 
 

Na pozíciu člena DK SPF - podpredseda je len jediný kandidát, ktorého volebná komisia overila v zmysle stanov, 

ktorý riadne poslal prihlášku, súhlasil s kandidatúrou včas. Jedná sa o pána Miroslava Géciho, ktorý sa zo 

závažných osobných dôvodov ospravedlnil z účasti na Konferencii. 
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Voľba člena DK SPF - podpredsedu: 
  

SPF/2025/K/Z1/U19 

Konferencia SPF volí Miroslava Géciho do funkcie člena Disciplinárnej komisie SPF - podpredsedu. 

  
Hlasovanie:  
  
1.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 81 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 268 

Počet hlasujúcich delegátov: 57 

Počet nehlasujúcich delegátov: 24 

Počet hlasov “Za”: 177 

Počet hlasov “Proti”: 0 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 14 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
2.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 80 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 271 
Počet hlasujúcich delegátov: 62 
Počet nehlasujúcich delegátov: 18 
Počet hlasov “Za”:  204 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 9 
  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
Prílohou č. 5 Zápisnice z Konferencie je Zápisnica volebnej komisie SPF o priebehu volieb na Riadnej Konferencií 

SPF konanej dňa 28.04.2025 v Bratislave, Kongresová sála Hotela NH v Bratislave, č. SPF/2025/VK/Z1 

 

Delegát STUAS p. Žáková: Dobrý deň. Ja sa iba chcem opýtať. Už dlhšiu dobu je síce prihlásených 80 delegátov, 

ale hlasuje stále iba okolo 60 ľudí, že či sme si naozaj istí, že sme uznášaniaschopní, pretože to, že je niekto 

prihlásení v aplikácii, ale nesleduje konferenciu a nehlasuje dlhodobo, za mňa predstavuje to, že ten delegát nie 

je prítomný na konferencii napriek tomu, že je jeho emailová adresa stále prihlásená v aplikácii. Čiže ja by som 

len nejakým spôsobom, či nevieme overiť naozaj, že koľko ľudí ešte stále je tu prítomných, sleduje konferenciu 

online a aj hlasuje. Ja viem, že všetci majú možnosť nehlasovať. 

 

Predsedajúci p. Šulek: Ja chápem, je to oprávnené ako námietka. Tak ako vy máte možnosť tu sedieť a vôbec 

nemusíte hlasovať, a nikto vám nemôže polámať ruky, tak aj tí, ktorí sú na zoome a prihlásení sú a je ich 80, malo 

by ich byť 70, a teraz už aj menej, tak áno, ale pre budúcnosť je to určite dobrá námietka, ale neurobil by som, 

že teraz ideme jedného člena rady, ktorý je kandidátom, ináč hlasovať, ako o týchto predchádzajúcich. 
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Delegát STUAS p. Žáková:  Len prebehla prestávka, a po prestávke sme nerobili overovanie počtu delegátov 

žiadnym spôsobom, čiže mohlo sa stať, že naozaj ľudia už sú dávno inde, vôbec nesledujú, nehlasujú, ale zabudli 

sa odhlásiť z hlasovacieho zariadenia. Takže ja si nemyslím, ja by som aj do zápisu chcela proste teda uviesť, že 

toto sa stalo a že po prestávke nebol urobený tento nápočet prítomných delegátov. 

 

Predseda MK p. Gális: Pardon, za mandátovú komisiu môžem konštatovať, že po prestávke bol robený overenie 

prítomných delegátov aj počtu hlasov. Formou ako celý čas.  

 

Kontrolór SPF p. Meliš: Čiže my v podstate to číslo účastných ľudí v...ako sa volá tá aplikácia – zoom nie, nie, nie 

– zoom plus účastní v miestnosti, a potom porovnanie s hlasovacou aplikáciou. To je jediná cesta ako v hybridnej 

forme objektívne overiť určitý stav. 

 

Delegát STUAS p. Žáková: Pretože práve v zoome je 52 prihlásených, píše niekto v čete. 

 

Kontrolór SPF p. Meliš: Áno, plus, vlastne, prítomní tu. Tam sme mali 29 či 30 sme mali. Hej, takže máme tých 

81 máme objektívne prihlásených. Áno, nehlasujú, my budeme vždy počet nehlasujúcich uvádzať samozrejme 

v tom zápise. V podstate tí, čo ste tu vy, môžete byť vy ste prihlásený len na tú hlasovaciu aplikáciu. 

 

Delegát STUAS p. Žáková: Ste si istí, že nie sú ľudia prihlásení dvojmo? 
 
Predsedajúci p. Šulek: Nie som si istý. Pri elektronickom hlasovaní alebo pri elektronických konferenciách nikdy 
nemôžeme si byť istí. Technika je technika. Ja vám len pre zaujímavosť poviem, že cyklisti mali konferenciu 
minulý týždeň? Dobre hovorím Ivan a stihli už za 50 minút a len mali elektronicky. Nemali hybridnú, k čomu by 
sme sa chceli aj my dopracovať, lebo aj toto sú náklady, aj tých, čo ste tu my si vážime. Práve že ste tu všetci 
prišli. Ale ak by sme to mali elektronicky a mali by sme to už zaužívané tak, že by všetky podklady boli dobre 
prežuté a mali by sme všetko tip top, tak naozaj je to forma, ktorá je moderná a súhlasím s vami. Len poďme 
sme si odhlasovať tú poslednú. 
__________________________________________________________________________________________ 
 

 

Bod č. 17 - Doplňujúce voľby člena Odvolacej komisie SPF – predseda 
 

Na pozíciu člena OK SPF - predseda je len jediný kandidát, ktorého volebná komisia overila v zmysle stanov, ktorý 

riadne poslal prihlášku, súhlasil s kandidatúrou včas. Jedná sa o pána Jána Kutana, ktorý sa zo závažných 

osobných dôvodov ospravedlnil z účasti na Konferencii. 

 

Voľba člena OK SPF - predsedu: 
  

SPF/2025/K/Z1/U20 

Konferencia SPF volí Jána Kutana do funkcie člena Odvolacej komisie SPF - predsedu. 

  
Hlasovanie:  
  
1.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 79 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 268 
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Počet hlasujúcich delegátov: 25 

Počet nehlasujúcich delegátov: 54 

Počet hlasov “Za”: 84 

Počet hlasov “Proti”: 0 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 3 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
2.kolo  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 80 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 271 
Počet hlasujúcich delegátov: 59 
Počet nehlasujúcich delegátov: 21 
Počet hlasov “Za”: 199 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 2 
  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
Prílohou č.5 Zápisnice z Konferencie je Zápisnica volebnej komisie SPF o priebehu volieb na Riadnej Konferencií 

SPF konanej dňa 28.04.2025 v Bratislave, Kongresová sála Hotela NH v Bratislave, č. SPF/2025/VK/Z1 

__________________________________________________________________________________________ 
 

 

Bod č. 18  - Koncepcia SPF pre rekonštrukciu a výstavbu plaveckých bazénov na 

Slovensku pre roky 2025-2030 
 

Predsedajúci p. Šulek: Ide o koncepciu, ktorá je vypracovaná na základe podkladov, ktoré som dostal od 

samospráv, ktoré prevádzkujú bazény, resp. aj od ľudí, ktorí hodlajú prevádzkovať bazény a tuším jeden 

súkromník, ktorý hodlá prevádzkovať bazén. Zmenili sa trošku podmienky oproti doterajším rokom, keď predtým 

súhlas na rekonštrukciu alebo na výstavbu nového bazénu dávala rada alebo výkonný výbor.  Súhlas dával určitú 

bodovú hodnotu pre posudzovanie aj výšku toho konečného príspevku štátu na rekonštrukciu či výstavbu. Od 

januára tohto roka sa toto vo fonde zmenilo a požadujú, aby tieto súhlasy boli cez najvyšší orgán, ktorým je 

konferencia. Z toho dôvodu ja som poslal na všetky sekcie aj tento návrh, aby sa to ešte vyprecizovalo (ak by ste 

vedeli o bazéne, ktorý sa hodlá rekonštruovať/stavať). Nejde tu o samotné rozmery, ale ide o samotný proces 

toho schvaľovania, že súhlasíme s tým, aby sme mali navýšenie alebo zlepšenú infraštruktúru, ktorou Slovenská 

plavecká federácia dlhé roky bola na tom veľmi zle a to nám limitovalo počet členov v jednotlivých kluboch a tým 

pádom celá členská základňa SPF. V čerpaní z Fondu na podporu športu sme najlepší. Som rád, že aj nový 

minister, pán Huliak, a prezentoval to aj v médiách, chce pokračovať v rekonštrukcii a vo výstavbe bazénov. 

Musím povedať, že naozaj ako taká perlička je bazén Národné športové centrum v Košiciach, olympijské 

centrum, ktoré už je prakticky pred dokončením, 28. augusta ho budeme slávnostne otvárať, s tým, že bazén 

mal byť pôvodne použitý na MEJ, lenže zmenou termínovej listiny a daním do jedného termínu MEJ 

a Majstrovstvá Európy do 23 rokov, kde nám o 2 mesiace predsunuli termíny tak Košice nemohli garantovať, že 

sa to stihne, pretože tam ešte prebiehajú kolaudačné procesy, z toho dôvodu sa to presunulo do Šamorína. 

Pevne verím, že  pólisti budú prví, ktorí pokrstia tento bazén a  poprosím, aby aj synchro-plavkyne prišli na 

slávnostné otvorenie tohto bazéna. Je to pre všetky plavecké športy, na vodné pólo, na synchronizované 
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plávanie, pretože je tam dostatočná hĺbka, na plavecké preteky, lebo je tam 10 dráh plus vyplavovací bazén 

všetko v jednom objekte, plus je tam ešte ďalší bazén pokiaľ by sme robili ešte väčšie podujatie, ktorý je v tesnej 

blízkosti, ktorý je v jednom areáli prakticky a dostaval sa aj rukáv, aby sa mohlo prejsť do tohto bazénu. Je tam 

25-ka 8-dráhová s posuvnou stenou alebo 33-ka s posuvnou stenou na 25 m bazén. Tento komplex je naozaj 

jeden z najmodernejších krytých na Slovensku. Pokročilo s výstavbou bazénu v Piešťanoch, vo Zvolene sa rokuje 

o tom, aby tam ten bazén sa postavil nový, ale najskôr opravil ešte ten starý bazén. V Žiline sa uvažuje o tom, že 

sa pristavia 25 m bazén v rámci toho celého objektu a mali by sme ďalší bazén na veľké preteky vyhovujúce aj 

pre najvyššie národné súťaže. Pokiaľ môžete a organizujete preteky alebo súťaže za SPF, ži dajte, aby nám 

znižovali ceny bazénov. My všade posielame žiadosť o zľavu. Tiež komunikujem s primátormi o zľavách. Bol by 

som bol rád, keby ste aj vy svojou váhou prispeli a skúste aj vy pomáhať, lebo to sú vaše peniaze. To nie sú 

peniaze prezidenta, ale vaše, ktoré vieme potom do tých súťaží rozdeliť a aby sme mohli takto odprezentovať 

tie naše športy. Prezident predstavil Koncepciu pred príchodom členky volebnej komisie.  

 

( https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025 ) 

 

SPF/2025/K/Z1/U15 

Konferencia SPF schvaľuje Koncepciu SPF pre rekonštrukciu a výstavbu plaveckých bazénov na Slovensku 
pre roky 2025-2030. 

  
Hlasovanie:  
  
 
Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 82 

Počet hlasov prezentovaných delegátov: 270 

Počet hlasujúcich delegátov: 62 

Počet nehlasujúcich delegátov: 20 

Počet hlasov “Za”: 213 

Počet hlasov “Proti”: 0 

Počet hlasov “Zdržal sa”: 0 

  
  
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 

__________________________________________________________________________________________ 
 

 

Bod č. 19  - Vylúčenie riadnych členov SPF z dôvodu neaktivity 
 

Predsedajúci p. Šulek: Ide o vylúčenie riadnych členov z dôvodu neaktivity. Rada SPF v súlade s čl. 32 ods. 3 písm. 
b) Stanov SPF navrhuje Konferencii rozhodnúť o vylúčení riadnych členov SPF z dôvodu neúčasti v súťažiach 
podľa čl. 17 ods. 1 písm. c) Stanov SPF. Ide o dva kluby: GPO Svit a Golem Royal. S oboma klubmi alebo 
zástupcami sme komunikovali. Nemajú žiadne námietky a potom sa uchádzajú o pridružené členstvo.  
 
Rada SPF v súlade s čl. 32 ods. 3 písm. b) Stanov SPF navrhuje Konferencii SPF rozhodnúť o vylúčení riadnych 
členov SPF z dôvodu neúčasti v súťažiach podľa  čl. 17 ods. 1 písm. c) Stanov SPF: 
  

GPO Svit, IČO: 505 367 45 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/
https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-2025
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Golem Royal, IČO: 523 959 61 
                                   

SPF/2025/K/Z1/U16 

Konferencia SPF podľa čl. 17 ods. 1 písm. c) Stanov SPF súhlasí s vylúčením nižšie uvedených riadnych členov 
zo SPF z dôvodu neprihlásenia žiadneho športovca alebo družstva do súťaže organizovanej SPF alebo jeho 
členmi v dvoch po sebe nasledujúcich súťažných ročníkoch: 
 

GPO Svit, IČO: 50 536 745 
Golem Royal, IČO: 52 395 961 

                               

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných  (v hlasovacej aplikácii prítomných) delegátov: 82 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 270 
Počet hlasujúcich delegátov: 63 
Počet nehlasujúcich delegátov: 19 
Počet hlasov “Za”: 192 
Počet hlasov “Proti”: 3 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  22 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 

__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 20 - Prijatie pridružených členov SPF 
 

Predsedajúci p. Šulek: Jedná sa o členov, ktorí môžu byť prítomní aj na konferencii, pokiaľ o to požiadajú, ale 
bez hlasovacieho práva.  Neberú peniaze z vášho rozpočtu. Myslím, že je to aj v ich aj v náš prospech. 
 
Rada SPF v súlade s čl. 19 ods. 2 Stanov SPF navrhuje Konferencii SPF rozhodnúť o prijatí nasledovných subjektov, 
ktorí predložili prihlášky, za pridružených  členov SPF: 
 

- GPO Svit, IČO: 50 536 745 
- Golem Royal, IČO: 52 395 961  
- Masters Vodné pólo Bratislava, IČO: 52 214 621 
- Plavecká škola Rachel, s.r.o, IČO: 55 381 154 

SPF/2025/K/Z1/U17 

Konferencia SPF v súlade s čl. 19 ods. 2 Stanov SPF súhlasí s prijatím nižšie uvedených subjektov za 
pridružených členov SPF: 
 

GPO Svit, IČO: 50 536 745 
Golem Royal, IČO: 52  395 961 

                             Masters Vodné pólo Bratislava, IČO: 52 214 621 
                                Plavecká škola Rachel ,s.r.o, IČO: 55 381 154 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
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Hlasovanie:  
Prezentovaných (v hlasovacej aplikácii prítomných)  delegátov: 82 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 270 
Počet hlasujúcich delegátov: 67 
Počet nehlasujúcich delegátov: 15 
Počet hlasov “Za”: 227 
Počet hlasov “Proti”: 2 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  0 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
__________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 21 - Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF (presunutý bod č.15) 
 
Predsedajúci p. Šulek: Ešte tu máme bod číslo 15 presunutý pred diskusiu. Bol to materiál, ktorý poslala pani 
Harčaríková, ktorá bola požiadaná, aby ho uviedla, ale neprihlásila sa. Nebolo tam žiadne uznesenie,  info nájdete 
na webe. Musíme mať orgány spravodlivosti. Je to naša povinnosť, nezbavujeme sa žiadnej zodpovednosti. 
Naopak. Predsedov a podpredsedov jednotlivých komisií volí konferencia. Ďalších členov si volíme 
prostredníctvom rady a to už nemusia byť osoby s právnym vzdelaním. Prihláste sa resp. dajte návrhy na členov 
jednotlivých komisií za jednotlivé športy v orgánoch spravodlivosti, v disciplinárke, v odvolacej komisii a 
rozhodovacej komisii! Nasledujúca rada je posledný týždeň v mesiaci, aby mohla schváliť aj týchto ďalších členov.  
 
Vyjadrenie člena SPF SKMD k bodu Konferencie SPF – Vyjadrenie k nečinnosti orgánov SPF (DK, RR, OK) 
a k porušovaniu predpisov zo strany VK SPF, doručené dňa 24.04.2025, v čase 21:29h: 
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/vyjadrenie-k-necinnosti-organov-spf-dk-rr-
ok-a-k-porusovaniu-predpisov-zo-strany-vk-spf.pdf  
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/priloha-vyjadrenia-k-necinnosti-organov-
spf-a-k-porusovaniu-predpisov-zo-strany-vk-spf-a-vedenia-spf.pdf  
 
Reakcia prezidenta SPF - Prezident SPF reaguje na príspevok SKMD:  
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/reakcia-prezidenta-spf-na-podnet-
neobsadenie-pozi-cii-do-orga-nov-spf.pdf 

________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 22 - Diskusia 
 
Predsedajúci p. Šulek: Vyzval záujemcov na príspevky do diskusie, nik sa neprihlásil.  
_______________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 23 - Záver 
 
Predsedajúci p. Šulek: sa poďakoval za účasť na Konferencií všetkým prezenčne i online prítomným delegátom. 
__________________________________________________________________________________________ 
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http://www.swimmsvk.sk/
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/vyjadrenie-k-necinnosti-organov-spf-dk-rr-ok-a-k-porusovaniu-predpisov-zo-strany-vk-spf.pdf
https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2025/04/vyjadrenie-k-necinnosti-organov-spf-dk-rr-ok-a-k-porusovaniu-predpisov-zo-strany-vk-spf.pdf
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V Bratislave, dňa 28.04.2025 - 13:00h 
 
Zapísala:    Martina Kuniková v.r. 

 

 

 

Overili:                     Andrea Nováková v.r. 

 

 

 

     Martina Žeňuchová v.r.  

               

 

 

Prezident SPF:     Ivan Šulek v.r. 

 

 

Prílohy: 

Príloha č. 1 – Prezenčná listina delegátov a náhradníkov prítomných prezenčne 
Príloha č. 2 – Prezenčná listina delegátov prihlásených v hlasovacej aplikácií 
Príloha č. 3 – Prezenčná listina hostí, kandidátov, sekretariát SPF 
Príloha č. 4 – Správa mandátovej komisie 
Príloha č. 5 – Zápisnica Volebnej komisie č. SPF/2025/VK/Z1 
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